
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Erhvervsministeren

Dato: 29. april 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BC

Hvad kan ministrene oplyse om den igangværende forsøgsordning vedr. medicinsk can-

nabis fsva. evaluering, herunder om ordningens erhvervsmæssige konsekvenser, og om

de erhvervsmæssige og økonomiske konsekvenser der er af, at regeringen ikke har prio-

riteret området, herunder har sat besøg, godkendelser m.m. i bero, de seneste par måne-

der? Begge ministre bedes også redegøre for regeringens overvejelser omkring en for-

længelse af forsøgsordningen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V) og Ellen Trane Nørby (V).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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